
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 2 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28. abril . 2021

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:20

Lugar: Telemática-Videoconferencia

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA

Miembros ausentes: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
NIEVES RUIZ GELLIDA
SILVIA PERIS DUMONT
VICENT GRAU REIG
FRANCISCO GIL GARCÍA
VICKY AMORES HEREDIA
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (VOX)
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA IES Sos Baynat
AMPA CP Madre Vedruna

Persona ( PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
Persona (Compromis)
Persona (PSPV)
A VV Rafalafena
AMPA CP Bernat Artola
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el  señor Vicepresidente se abre la sesión dando paso al  primer punto del 
orden del día:
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1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 27 de enero de 2021.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor presidente informa que se está preparando la presencialidad de todos los 
actos del Ayuntamiento. Por lo tanto, la próxima reunión será presencial en el Palau de la 
Festa.

Se siguen manteniendo la reuniones con las distintas asociaciones de vecinos. 
Mañana mismo se volverán a reunir con la asociación Rafalafena dels Tarongers. De las 
reuniones con las asociaciones Gumbau y Rafalafena, comentar que ya se han reparado 
desperfectos en aceras, tanto en calle Pablo Iglesias como en calle Benicarló y en cuanto 
al ruido de la Biblioteca Rafalafena, se han hecho las mediciones oportunas por la Policía y 
se  ha  trasladado  a  la  Consejería  para  que  se  adopten  las  medidas  necesarias  para 
terminar con ese problema.

3º.- Invitación al Concejal de Participación Ciudadana Francesc Mezquita.

El Concejal de Participación Ciudadana Francesc Mezquita, por un imprevisto de 
última hora no ha podido conectarse a la reunión. Se intentará que venga para la próxima.

4º.- Propuesta cambio periodicidad de las sesiones del Consejo y Junta del 
Distrito Este.

Nuevamente se propone el cambio de día para la celebración de las reuniones del 
Consejo y de la Junta del Distrito Este. Se propone que vuelva a ser el último martes de 
mes,  tal  y  como  estaba  en  un  principio  desde  el  arranque  de  esta  legislatura.  Esta 
propuesta se acepta por unanimidad de los miembros asistentes. Por lo tanto, la próxima 
reunión de la Junta de Distrito Este, será el último martes del mes de mayo.

5º.- Ruegos y preguntas.

Interviene Teresa Llopis Rambla. La señora Llopis solicita presencia Policial o de 
AMU, a la salida de los niños del colegio Madre Vedruna por la calle Guitarrista Fortea, por 
la tarde (salen a las 17:00 h). El motivo es porque al salir por distintas puertas del colegio, 
la salida que da por la calle Guitarrista Fortea, a esas horas en un punto conflictivo entre 
vehículos que allí circulan, padres esperando en la calle y niños saliendo del colegio. La 
presencia Policial/AMU serviría de gran ayuda.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la sesión,  siendo las veinte 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y 
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 2 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28. abril . 2020

Hora inici/fi: 20:00 / 20:20

Lloc: Telemàtica-Videoconferència

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
NIEVES RUIZ GELLIDA
SILVIA PERIS DUMONT
VICENT GRAU REIG
FRANCISCO GIL GARCÍA
VICKY AMORES HEREDIA
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

President (Partido Socialista – PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Regidor (VOX)
Veïna (Alcaldía)
Veí (Alcaldía)
Veí (Ciudadanos)
Veí (Partido Popular - PP)
Persona (VOX)
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA IES Sos Baynat
AMPA CP Madre Vedruna

Persona ( PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
Persona (Compromis)
Persona (PSPV)
A VV Rafalafena
AMPA CP Bernat Artola
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:
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1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 27 de gener de 2021 .

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor president informa que s'està preparant la presencialitat de tots els actes 
de l'Ajuntament. Per tant, la pròxima reunió serà presencial al Palau de la Festa.

Es  continuen  mantenint  la  reunions  amb  les  diferents  associacions  de  veïns. 
Demà mateix  es  tornaran a  reunir  amb l'associació  Rafalafena dels  Tarongers.  De les 
reunions  amb  les  associacions  Gumbau  i  Rafalafena,  comentar  que  ja  s'han  reparat 
desperfectes en voreres, tant en carrer Pablo Iglesias com en carrer Benicarló i quant al 
soroll de la Biblioteca Rafalafena, s'han fet els mesuraments oportuns per la Policia i s'ha 
traslladat a la Conselleria perquè s'adopten les mesures necessàries per a acabar amb 
este problema.

3r.- Invitació al Regidor de Participació Ciutadana Francesc Mezquita.

El Regidor de Participació Ciutadana Francesc Mezquita, per un imprevist d'última 
hora no ha pogut connectar-se a la reunió. S'intentarà que vinga per a la pròxima.

4t.-  Proposta  canvi  periodicitat  de  les  sessions  del  Consell  i  Junta  del 
Districte Est.

Novament  es proposa el  canvi  de dia  per  a  la  celebració  de les  reunions del 
Consell i de la Junta del Districte Est. Es proposa que torne a ser l'últim dimarts de mes, tal 
com estava al principi des de l'arrancada d’esta legislatura. Esta proposta s'accepta per 
unanimitat dels membres assistents. Per tant, la pròxima reunió de la Junta de Districte 
Est, serà l'últim dimarts del mes de maig.

5é.- Precs i preguntes.

Intervé Teresa Llopis Rambla. La senyora Llopis sol·licita presència Policial o de 
AMU, a l'eixida dels xiquets del col·legi Mare Vedruna pel carrer Guitarrista Fortea, a la 
vesprada (ixen a les 17.00 h). El motiu és perquè en eixir per diferents portes del col·legi,  
l'eixida que dona pel carrer Guitarrista Fortea, a estes hores és un punt conflictiu entre 
vehicles que allí circulen, pares esperant al carrer i xiquets eixint del col·legi. La presència 
Policial/AMU serviria de gran ajuda.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i vint 
minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al marge.)
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